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Abstract (en)
A self-steering, three-axle bogie for a railway vehicle is proposed, the two outer wheel sets (3, 4, 7, 8, 9, 11) being coupled to one another in
opposite directions by means of connecting rods (20 to 23) and connecting bars (16, 17) which pivot about pivot axes (18, 19) which are fixed with
respect to the bogie frame (2, 2'). The two connecting bars (16, 17) have central levers (32, 33) whose ends are connected to one another via a
longitudinally displaceable joint (34). One of these central levers (33) is connected to the central wheel set (5, 6, 10) in an articulated fashion by
means of a connecting rod (37). <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein selbstlenkendes, dreiachsiges Laufgestell für ein Schienenfahrzeug vorgeschlagen, wobei die beiden Außenradsätze (3,4,7,8,9,11) über
Lenker (20 bis 23) und Lenkbalken (16,17), die um bezüglich des Laufgestellrahmens (2,2') feste Schwenkachsen (18,19) schwenken, gegenläufig
miteinander gekoppelt sind. Die beiden Lenkbalken (16,17) weisen zentrische Hebel (32,33) auf, deren Enden über ein längsverschiebliches Gelenk
(34) miteinander verbunden sind. Einer dieser zentrischen Hebel (33) ist über einen Lenker (37) gelenkig mit dem Mittelradsatz (5,6,10) verbunden.
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